



Ehrgeiz Lichttechnik GmbH
Im Stockmaedle. 27
D-76307 Karlsbad
Tel: +49 7248-947 90-13
Mail: axel.fischer@ehргеiz.com
Web: www.ehргеiz.com

EG-Konformitätserklärung

Für folgendes Erzeugnis

105573 LED Nova 448 W IP 65

wird bestätigt, dass es den Vorschriften, insbesondere den Schutzanforderungen, entspricht, die in der Richtlinie der Europäischen Gemeinschaft zur Angleichung der Rechtsvorschriften über die elektromagnetische Verträglichkeit (2014/30/EU), festgelegt sind, sowie der Niederspannungsrichtlinie der Europäischen Gemeinschaft (2014/35/EU). Außerdem entspricht das Gerät der RoHS Richtlinie (2011/65/EU).

Zur Beurteilung des Erzeugnisses hinsichtlich der elektromagnetischen Verträglichkeit und Einhaltung der Niederspannungsrichtlinie, wurden folgende einschlägige harmonisierte europäische Normen herangezogen, deren Fundstellen im Amtsblatt der Europäischen Gemeinschaften veröffentlicht wurden:

Zertifizierung durchgeführt am 3.12.2017.

EMV:

EN55015:2013; EN61000-3-2:2006 + A1:2009 + A2:2009; EN61000-3-3:2013; EN61547:2009

LVD:

EN69598-2-17:1989 / A2:1991; EN60598-1:2008; EN62493:2010

A blue ink handwritten signature, appearing to be 'Steven Braun', with a long horizontal stroke extending to the right.

Steven Braun

CEO Ehrgeiz Lichttechnik GmbH





Ehrgeiz Lichttechnik GmbH
Im Stockmaedle. 27
D-76307 Karlsbad
Tel: +49 7248-947 90-13
Mail: axel.fischer@ehrgeiz.com
Web: www.ehrgeiz.com

EU conformity declaration

For the following product:

105573 LED Nova 448 W IP 65

Hereby we explain that this product is corresponding with the regulations, especially with the protection requirements, which are defined in the EU Directive about the electromagnetic compatibility (2014/30/EC) as well as the EU low-voltage directive (2014/35/EU). The product is also corresponding to the RoHS Directive (2011/65/EU).

For evaluation of the product in regard to the EU Directive about the electromagnetic compatibility and the compliance of the low voltage directive, the following harmonized European Standards were used. The citations of them are published in the Official Journal of the European Union:

Certification realized on 3.12.2017.

EMC:

EN55015:2013; EN61000-3-2:2006 + A1:2009 + A2:2009; EN61000-3-3:2013; EN61547:2009

LVD:

EN69598-2-17:1989 / A2:1991; EN60598-1:2008; EN62493:2010

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Steven Braun'.

Steven Braun

CEO Ehrgeiz Lichttechnik GmbH

